
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 18/12/2024

Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου
Τομέα Αθηνών

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη

ΘΕΜΑ: «Σχετικές απορίες για τα καταφύγια στην Κω»

Κύριε Υπουργέ,

Όπως μας ενημέρωσαν κάτοικοι της Κω, εκφράζεται ο προβληματισμός εξ αυτών τόσο
όσον αφορά την ύπαρξη καταφυγίων (ιδιωτικών - δημοσίων) Πολιτικής Προστασίας στο
νησί τους όσο και τη γενικότερη κατάσταση στην οποία βρίσκονται όσων υφίστανται.
Επιπροσθέτως, θεωρούν ότι δεν καταδεικνύεται μέριμνα συντήρησης των όσων
υπάρχουν από τις Αρμόδιες Αρχές, με συνέπεια να θεωρούνται εγκαταλελειμμένοι
χώροι άνευ του απαραίτητου εξοπλισμού. Συνεπώς, τίθεται ως εύλογο ερώτημα εάν το
Αυτοτελές Τμήμα Παλλαϊκής Άμυνας (ΠΑΜ) - Πολιτικής Σχεδίασης Έκτακτης Ανάγκης
(ΠΣΕΑ) της Περιφέρειας Νοτίου Αιγαίου πραγματοποιεί ελέγχους στα υφιστάμενα
καταφύγια της Κω και προβαίνει σε ενέργειες προμήθειας αναγκαίων υλικών, ώστε να
είναι τα υφιστάμενα καταφύγια της Κω καταλλήλως εφοδιασμένα.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Προτίθεστε όπως μας ενημερώσετε αφενός για τον αριθμό των καταφυγίων στην Κω
(ιδιωτικών - δημοσίων) κι αφετέρου για την κατάσταση στην οποία εν γένει βρίσκονται,
προκειμένου, απευκταίο εάν κι όταν χρησιμοποιηθούν, να είναι άρτια εφοδιασμένα και
εξοπλισμένα;

2. Διατίθεστε κατ΄ επέκταση να μας ενημερώσετε πόσα συνολικά καταφύγια διαθέτει το
νησιωτικό σύμπλεγμα της Δωδεκανήσου και πόσα ανά νήσο του εν λόγω, τα οποία
άμεσα θα δύνανται να λειτουργήσουν, εφόσον κηρύσσονταν μέτρα Πολιτικής
Κινητοποίησης;

Ο ερωτών Βουλευτής
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